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Protokół Nr  7/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 4 lipca 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Informacja o złożonych wnioskach w celu pozyskania środków zewnętrznych na inwestycje 

miejskie oraz stan zaangażowania obecnie prowadzonych przedsięwzięć w mieście. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Przewodnicząca Komisji rozszerzyła porządek o następujący punkt 3: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016,  

b) w sprawie udziału Miasta w finansowaniu zadań Policji. 

Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz rozszerzony porządek, głosując: za-5   

(jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 
 Informację o złożonych wnioskach w celu pozyskania środków zewnętrznych na 

inwestycje miejskie przedstawiła Agnieszka Madziewicz, Naczelnik Wydz. Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji. Materiał stanowi załącznik do protokołu.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał o trzy mieszkania, które Miasto ma remontować i ich lokalizację? 

Naczelnik – odpowiedziała, że w kontakcie z ZGKiM, który ma największą wiedzę na temat 

stanu mieszkań otrzymali kilka wskazanych adresów. Następnie typ mieszkań dopasowali do 

zaproponowanej przez Ministra dotacji. Ważne jest, aby nagradzać te rodziny, które nie 

mają zadłużeń i w miarę regularnie płacą czynsze. Natomiast jeśli chodzi o same lokalizacje 

w tym roku to są to mieszkania położone na ul. Piłsudskiego 53/3, ul. Najświętszej Marii 

Panny oraz ul. Wojska Polskiego. Miasto Białogard dostało 50 tys. zł na remont lokali 

komunalnych zajmowanych przez społeczność romską. Termin zakończenia zadania to 

koniec 2016 r. 

K.Skoczyk – pytał jak wygląda samo rozliczenie, czy Romowie dostają pieniądze? 

Naczelnik – odpowiedziała, że finansowanie odbywa się poza Romami, Miasto jest stroną 

umowy, więc ZGKiM wybiera wykonawcę i zleca prace. 

M.Siwek – powiedział, że należy sięgać po takie pieniądze. 

J.Klonowska – pytała o obiekty przystanków dla rowerów? 

Naczelnik – odpowiedziała, że oba są zlokalizowane przy dworcu PKP. To działanie, na które 

zamierzamy pozyskać środki oraz ma zachęcać mieszkańców do korzystania z tej formy 

transportu i popularyzować transport publiczny.  
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J.Klonowska – pytała czy będzie tam możliwość postawienia rowerów? 

Naczelnik – odpowiedziała, że będzie ogólno dostępny parking dla rowerów. 

 

Stan zaangażowania obecnie prowadzonych przedsięwzięć w mieście przedstawił 

Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych. Materiał stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz – dodał, że udało się zrobić za niewielkie pieniądze, bo 20-30% taniej w stosunku 

do kosztorysu inwestorskiego. Ponadto Burmistrz poinformował, że z inwestycji ZEC na 

ul. Raczyńskiego wpływa do budżetu Miasta 119 tys. zł z tytułu zajęcia pasa drogowego. 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku wyczerpania dyskusji zamknęła w/w punkt. 

 

 

Ad 3  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

c) w sprawie udziału Miasta w finansowaniu zadań Policji. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała czy patrole będą odbywały się w  godzinach wieczornych? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. 

J.Andrysiak - pytał czy to będą patrole w nadgodzinach? 

Burmistrz – potwierdził, że będą w nadgodzinach, będą to dodatkowe służby płatne. 

P.Szyszlak. – poinformował o swojej sytuacji, że został wylegitymowany jak jeździł wieczorem 

po aptekach. Radny stwierdził, że są to faktyczne kontrole poprawiające poczucie 

bezpieczeństwa mieszkańców.  

Burmistrz – dodał, że funkcjonariusze  legitymują osoby, które ewentualnie chcieliby wyrzucić 

śmieci. 

J.Andrysiak  – pytał na jaki okres będą te środki? 

Burmistrz – odpowiedział, że do końca roku. 

M.Siwek – pytał czy Policja będzie posiłkowała się  patrolami szkolnymi? 

Burmistrz – wyjaśnił, że to będą patrole w ramach adaptacji zawodowej. 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016,  

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał odnośnie siłowni na świeżym powietrzu, czy jest kamera a jeśli nie to 

Radny uważał, że powinna być zamontowana. 

Burmistrz – odpowiedział, że  nie ma kamery. 

P.Szyszlak – proponował lokalizację takiej siłowni w Parku Orła Białego. 

Burmistrz – poinformował, że lokalizacja była wskazana przez białogardzkich seniorów, 

urządzenie kosztuje 5-6 tys. zł. Urządzenia mogą być także w innych miejscach, aby tylko 

były wykorzystane.  
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J.Andrysiak – proponował postawienie 2 ławek na targowisku, ponieważ mieszkańcy traktują 

targowisko jako miejsce spotkań i proszą, by mogli odpocząć.               

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard,    

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Burmistrz – dodał, że chodzi projekt zmiany studium planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Białogard, gdzie łączne nakłady finansowe wyniosą 37 tys. 500 zł. Umowa na 

opracowanie projektu dotyczy lat 2016-2017. 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 

Ad 4 

W sprawach różnych radni  poruszyli następujące  problemy: 

K.Skoczyk - pytał czy oddział chirurgiczny w białogardzkim szpitalu  jest zamknięty? 

Burmistrz – wyjaśnił, że ta spółka ma problem z lekarzami białogardzkimi, bo żądają zbyt 

dużych stawek. Poza tym brakuje specjalistów. 

K.Skoczyk - poruszył sprawę zarwanego balkonu przy ul. Wojska Polskiego. 

Burmistrz – wyjaśnił, że były kontrole w tym zakresie. Sprawa jest badana. 

Przewodnicząca Komisji – stwierdziła, że właściciele nie remontują tych części. Należy 

zastanowić się nad rozwiązaniem tego problemu, mając na uwadze pozostałe balkony, 

nawet podejmując decyzję o wyłączeniu ich z użytkowania. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
00

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 


